



DFS MARKETS GROUP

全球奢侈品连锁品牌旗下金融服务机构

[www.dfs.hk](http://www.dfs.hk)

## 【2019开年献礼】 入金即赠10%赠金 DFS开年“惠”不停



DFS Markets为答谢广大新老客户，即日起开展入金即送10%交易赠金活动。  
參與對象為：人民幣帳戶

活动规则：

- 1、账户净入金大于 ¥50000 即可申请相当于净入金 10% 的赠金，净入金为上一次出金之后的累计入金，不包括账户之间的转账存款，该赠金可重复领取。
- 2、领取赠金之后需要在45天内交易满要求的手数（见下文），即可将赠金和盈利部分出金。
- 3、可分多次入金，可累计一次领取赠金。
- 4、领取第二次赠金时，需要从领取第一次赠金之后开始计算净入金，以此类推。
- 5、每一个账户享有的最大赠金额度为 ¥10,0000。
- 6、领取该赠金后，客户任何出金或者内部转账至其他账户行为，均作为放弃赠金处理，赠金予以扣除。



DFS MARKETS GROUP

全球奢侈品连锁品牌旗下金融服务机构

www.dfs.hk

## 7、赠金金额与对应交易手数要求如下表所示

入金金额	赠金金额	交易手数 (lot)
¥50,000-¥99,999	¥5000	50
¥100,000-¥149,999	¥10000	100
¥150,000-¥199,999	¥15000	200
¥200,000-¥299,999	¥20000	250
¥300,000-¥399,999	¥30000	350
¥400,000-¥499,999	¥40000	450
¥500,000-¥999,999	¥50000	550
¥10,00,000及以上	¥100,000	1100

### 活动须知：

- 1、首次开户成功 3 天内满足条件可申请赠金，此赠金只可用于交易。
- 2、领取赠金之后需要在 45 天内交易满 10 手且盈利为正，即可将赠金和盈利部分出金。
- 3、该赠金只在自主交易时计算任务手数，交易比特币及外汇不计算任务手数
- 4、严禁使用同 IP 段或其他技术手段重复领取赠金交易的行为。一旦发现，官方有权直接下掉赠金，并且已完成赠金也不允许用户出金。
- 5、账户在赠金使用期限内累计入金  $\geq$  ¥10,000（不包括账户之间的转账存款），即可解除赠金限制：
  - 1) 开户赠金自动变为永久有效，无 45 天的使用期限限制；
  - 2) 如开户赠金净值  $<$  ¥1000，开户赠金将重新恢复为 ¥1000。



DFS MARKETS GROUP

全球奢侈品连锁品牌旗下金融服务机构

[www.dfs.hk](http://www.dfs.hk)

其他说明：

- 1、本次赠金活动的申请时间是 2018年12月1日至 2019年1月15日。
- 2、领取赠金，当日净入金量为¥50000；赠金成功领取后实时到账；获得的赠金不可在账户之间进行转移。客户自最后一笔入金日起 45 天内无取款；
- 3、所有赠金只有持仓时间大于 10 分钟的订单（不可对冲）才会计算任务手数。
- 4、交易赠金不能于其他活动同时参与。
- 5、平台的赠金如有对应活动，只有在活动期限内完成任务，赠金与其产生的利润才可以被出金。如没有按要求完成任务，赠金将被下账，其中交易赠金下账金额为赠金原始金额；其他赠金下账金额为赠金净值，如下账时赠金净值亏损为负值，需补偿赠金负值部分。
- 6、如果多笔赠金共存，任务手数会按赠金净值所占比例进行分配，已经完成手数的赠金不再分配手数；交易盈亏将按赠金净值所占比例进行按比例分配，已经完成手数的赠金将按规则继续分配盈亏。
- 7、严禁同 IP 客户刷赠，赠金对冲等恶意行为。一旦发现，官方有权直接下掉赠金，并且已完成赠金也不允许用户出金。
- 8、未完成任务的赠金在到期时，系统将在账户进行下账，下账时有可能造成其他头寸爆仓。请及时关注自身账户情况，同时若账户中的净值不足以下账的情况，DFS将对客户账户进行清0处理。
- 9、比特币不参与赠金账户的交易。
- 10、某笔赠金下账后若账户净值为负，则其他剩余未完成的赠金也将被陆续下账。
- 11、外汇交易和差价合约交易属于杠杆产品，涉及大量风险。亏损可能超过投资本金。这些产品未必适合所有人，您应确保充分理解所涉及的风险。必要时请寻求独立的专业意见。
- 13、DFS对所有参与此次赠金或未能参与此次赠金活动的客户损失不负有任何责任。此外，DFS不会对参与赠金活动的客户在市场中的损失，或在赠金期限内到期时DFS取回赠金而产生的损失承担任何赔偿。DFS保留在本次促销活动中任何时间通知或不通知，或在任何理由和限制的情况下更改、中断、终止或取消本次促销活动的权利。
- 14、以上条款最终解释权属于DFS



DFS MARKETS GROUP

全球奢侈品連鎖品牌旗下金融服務機構

[www.dfs.hk](http://www.dfs.hk)

---

# 感謝參與及閱覽

DFS Markets

2019

(完)

以下為活動英文版本



DFS MARKETS GROUP

全球奢侈品連鎖品牌旗下金融服務機構

[www.dfs.hk](http://www.dfs.hk)

---

## **[2019 Opening Ceremony]**

### **10% bonus for the deposit. DFS is open for the year.**

In order to thank the new and old customers, DFS Markets will send a 10% transaction bonus to the deposit.

The participants are: RMB account, US dollar account and Hong Kong dollar account. For the convenience of calculation, the unit is calculated in US dollars. The equivalent RMB and Hong Kong dollar will meet the conditions.

#### **rule of activity:**

1. If the account net deposit is greater than ¥5000, you can apply for a bonus equal to 10% of the net deposit. The net deposit is the accumulated deposit after the last deposit, excluding the transfer deposit between accounts, and the bonus can be received repeatedly.
- 2, after receiving the bonus, you need to trade the required lot in 45 days (see below), you can withdraw the bonus and profit part.
- 3, can be divided into multiple deposits, you can receive a bonus once.
4. When receiving the second bonus, you need to calculate the net deposit after receiving the first bonus, and so on.
5. The maximum gift amount for each account is ¥10,000.
6. After receiving the bonus, any customer's withdrawal or internal transfer to other accounts will be treated as a waiver of the bonus, and the bonus will be deducted.



DFS MARKETS GROUP

全球奢侈品連鎖品牌旗下金融服務機構

[www.dfs.hk](http://www.dfs.hk)

7. The amount of the bonus and the corresponding lot size are as shown in the following table (1 USD = 7 RMB 1 USD = 8.7 HKD): The US dollar account, RMB account and Hong Kong dollar account can participate. The following amounts are calculated in US dollars, equivalent to RMB and Hong Kong dollars.

<b>Deposit amount</b>	<b>Bonus amount</b>	<b>Number of lots</b>
¥50,000-¥99,999	¥5000	50
¥100,000-¥149,999	¥10000	100
¥150,000-¥199,999	¥15000	200
¥200,000-¥299,999	¥20000	250
¥300,000-¥399,999	¥30000	350
¥400,000-¥499,999	¥40000	450
¥500,000-¥999,999	¥50000	550
¥10,00,000and above	¥100,000	1100

**Activity notes:**

1. The first time you open an account, you can receive a ¥100 account opening bonus within 3 days. This bonus can only be used for trading.
2. After receiving the bonus, you need to trade 10 lots in 45 days and the profit is positive, you can withdraw the bonus and profit part.
3. The bonus only calculates the number of tasks in the case of autonomous trading, and the trading of bitcoin and foreign exchange does not count the number of tasks.



DFS MARKETS GROUP

全球奢侈品連鎖品牌旗下金融服務機構

[www.dfs.hk](http://www.dfs.hk)

---

4. It is strictly forbidden to use the same IP segment or other technical means to repeatedly receive the bonus transaction. Once discovered, the official has the right to directly drop the bonus, and the completion of the bonus does not allow the user to withdraw money.

5. The account deposits within the time limit of the bonus period  $\geq$  ¥1,000 (excluding the transfer deposit between accounts), the bonus limit can be lifted:

1) The account opening bonus will automatically become permanent and valid, with no 45-day life limit;

2) If the net value of the account opening bonus  $<$  ¥100, the account opening bonus will be restored to ¥100.

**other instructions:**

1. The application time for this bonus event is 2018-12-01 to 2019-1-15.

2, receive the bonus, the net deposit amount on the day is ¥5000; the bonus is successfully received and received in real time; the bonus can not be transferred between accounts. The customer has no withdrawal within 45 days from the date of the last deposit;

3. All bonuses will only be counted if the order has a position greater than 10 minutes (not hedged). 4. Trading bonuses cannot participate in other activities at the same time.

5. If there is a corresponding activity for the platform's bonus, the bonus and the profit generated can be deducted only if the task is completed within the activity period. If the task is not completed as required, the bonus will be credited, in which the transaction bonus is the original amount of the bonus; the other bonus is the net value





DFS MARKETS GROUP

全球奢侈品連鎖品牌旗下金融服務機構

[www.dfs.hk](http://www.dfs.hk)

---

of the bonus, and the net loss of the bonus is negative. Compensation for the negative portion of the bonus.

6. If multiple bonuses coexist, the number of tasks will be allocated according to the proportion of the net value of the bonus. The bonuses of the completed lot will no longer be allocated. The profit and loss will be distributed according to the proportion of the net value of the bonus, which has been completed. The bonus of the lot will continue to distribute profits and losses according to the rules.

7. It is strictly forbidden to send gifts, IP bonuses and other malicious acts with IP customers. Once discovered, the official has the right to directly drop the bonus, and the completion of the bonus does not allow the user to withdraw money.

8. When the bonus of the unfinished task is due, the system will make an account in the account, which may cause other positions to burst. Please pay attention to your account in a timely manner, and if the net value in the account is less than the following account, DFS will clear the customer account.

9. Bitcoin does not participate in the trading of the bonus account.

10. If the net value of the account is negative after a certain bonus is placed, the other outstanding unpaid bonuses will be credited.

11. Forex trading and CFD trading are leveraged products and involve a large number of risks. The loss may exceed the investment principal. These products may not be suitable for everyone and you should ensure that you fully understand the risks involved. Please seek independent professional advice if necessary.

13. DFS is not responsible for any loss of customers who participate in the bonus or fail to participate in the bonus event. In addition, DFS will not incur any compensation for losses incurred by customers





DFS MARKETS GROUP

全球奢侈品連鎖品牌旗下金融服務機構

[www.dfs.hk](http://www.dfs.hk)

---

participating in the bonus event in the market, or losses incurred by DFS in returning the bonus upon expiration of the bonus period. DFS reserves the right to change, discontinue, terminate or cancel this promotion at any time during this promotion, with or without notice, or for any reason and limitation.

14. The final interpretation of the above terms belongs to DFS.

Thanks for participating and reading  
(END)

